

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

LIMITED B  
GATT/CP.4/6/  
Add.1/Corr.1  
25 February 1950  
ORIGINAL: ENGLISH

CONTRACTING PARTIES  
Fourth Session

STATUS OF PROTOCOLS

CORRIGENDUM

Annex Protocol of Terms of Accession

Paragraph 2(ii) should read as follows: "Three of the contracting parties named in (i) above, Canada, Czechoslovakia and the United States, have taken action under paragraph 4 of the Protocol, and have thus far applied only those concessions provided for in their Schedules in Annex A which were negotiated with the Government of Haiti. It is their intention to apply the other concessions provided for in their Schedules, as and when the acceding governments with which the concessions were negotiated become contracting parties."

PARTIES CONTRACTANTES  
Quatrième Session

SITUATION DES PROTOCOLES

CORRIGENDUM

Protocole d'Annex des Conditions d'Adhésion

Le paragraphe 2 (ii) du document GATT/CP.4/6/Add.1 doit être conçu comme suit: "Trois des parties contractantes mentionnées à l'alinéa (i) ci-dessus, le Canada, les Etats-Unis et la Tchécoslovaquie, ont pris des mesures en vertu du paragraphe 4 du Protocole et n'ont appliqué jusqu'ici que celles des concessions prévues dans leurs listes tarifaires de l'Annexe A qui avaient été négociées avec le gouvernement de Haïti. Ces Gouvernements ont l'intention d'appliquer les autres concessions prévues dans leurs listes respectives dès que les Gouvernements adhérents avec lesquels les concessions ont été négociées seront devenus parties contractantes."

